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PROTOKÓŁ NR 9/2015 ZARZĄDU POWIATU W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM 

BO.0022.5.2015 

 

PROTOKÓŁ NR  9/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Aleksandrowie Kujawskim 

w dniu 4 lutego 2015r.  

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie proponowanego porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty z wykonania uchwał 

Rady Powiatu podjętych na II sesji Rady Powiatu. 

5.2. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty z działalności 

Zarządu Powiatu za okres między II a III sesją Rady Powiatu. 

5.3. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji o stanie bezpieczeństwa  

i  porządku publicznego na terenie Powiatu Aleksandrowskiego za 2014 rok. 

5.4. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji o stanie ochrony 

przeciwpożarowej Powiatu Aleksandrowskiego za 2014 rok. 

5.5. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji Powiatowego Lekarza 

Weterynarii w Aleksandrowie Kujawskim o realizacji zadań Inspekcji Weterynaryjnej oraz stanie 

bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w roku 2014. 

5.6. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji o stanie bezpieczeństwa 

sanitarnego Powiatu Aleksandrowskiego za 2014 rok. 

5.7. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji o stanie bezrobocia oraz 

stosowanych formach przeciwdziałania i łagodzenia jego skutków na lokalnym rynku pracy  

w 2014 roku. 

5.8. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim za 2014 rok oraz wykazu potrzeb  

w zakresie pomocy społecznej w 2015 roku. 

5.9. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy 

Zastępczej w Powiecie Aleksandrowskim na lata 2015 – 2017. 

5.10. Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę nr II/42/2014 Rady Powiatu  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 29 grudnia 2014r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2015. 

5.11. Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę nr II/43/2014 Rady Powiatu  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 29 grudnia 2014r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2015 – 2034. 

5.12. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie do realizacji zadań 

Gminie Miejskiej Nieszawa. 

5.13. Wniosek do Przewodniczącej Rady Powiatu o wprowadzenie projektów uchwał pod obrady 

III sesji Rady Powiatu. 

5.14. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zaopiniowania projektu „Programu Ochrony 

Środowiska dla Gminy Waganiec na lata 2014 – 2017 z perspektywą na lata 2018 – 2021”.  

5.15. Pismo mieszkańca Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie funkcjonowania przeprawy 

promowej w Nieszawie – zajęcie stanowiska. 
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5.16. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania Komisji Konkursowych w celu 

opiniowania złożonych ofert na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań 

Powiatu Aleksandrowskiego w 2015 roku przez organizacje pozarządowe oraz inne podmioty 

prowadzące działalność pożytku publicznego. 

5.17. Porozumienie z Gminą Miasto Włocławek na przeprowadzenie badań diagnostycznych przez 

Poradnię Psychologiczno – pedagogiczną we Włocławku dzieci niewidomych, słabo widzących, 

niesłyszących, słabo słyszących i dzieci z autyzmem z terenu Powiatu Aleksandrowskiego. 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad. 1. 

Pan Dariusz Wochna Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu  

w Aleksandrowie Kujawskim. Witam członków Zarządu Powiatu, Wicestarostę pana Wojciecha 

Marjańskiego, członka Zarządu pana Lotfi Mansoura, panią Skarbnik.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 10:00. 

 

 

Ad. 2. 

Pan Dariusz Wochna – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczą wszyscy członkowie 

Zarządu Powiatu. Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pan Dariusz Wochna  – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 8/2015 z posiedzenia Zarządu 

Powiatu z dnia 29 stycznia  2015r. 

Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień do przedłożonego protokołu nr 8/2015  

z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 29 stycznia 2015r.? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez 

czytania. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 8/2015  z posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 29 stycznia 2015r. 

 

 

Ad 4. 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Czy są wnioski o zmianę porządku?  

 

Pan Lotfi Mansour – proponuję zaprosić na posiedzenie Zarządu Powiatu Prezesa Powiatowego 

Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. celem przedstawienia obecnej sytuacji jaka jest 

przed rozpoczęciem remontu Oddziału Chirurgicznego, jak będzie przebiegał remont, jak będzie 

podczas remontu funkcjonował Oddział Chirurgiczny i Blok Operacyjny. Dobrze, żeby Zarząd 

Powiatu miał wiedzę w tym zakresie.  
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Pan Dariusz Wochna – w piątek odbyło się Nadzwyczajne Zgromadzenie Wspólników, na którym 

pan Prezes syntetycznie przedstawił nam zakres prac. Niemniej, nie widzę problemu, żeby pana 

Prezesa zaprosić na posiedzenie Zarządu Powiatu, ale nie dzisiaj, na następny Zarząd w przyszłym 

tygodniu.  

 

Pan Lotfi Mansour – nie wiem kiedy będzie rozpoczęcie remontu.  

 

Pan Dariusz Wochna – z tego co wiem to została zawarta umowa z wykonawcą i około 10, czy 15 

lutego będzie przekazanie placu budowy. Zatem w przyszłym tygodniu moglibyśmy spotkać się  

z panem Prezesem. Zakres prac jest znany członkom Zarządu Powiatu, przedstawił go pan Prezes. 

Rozumiem, że chodzi panu o samą logistykę, jak będzie funkcjonował Oddział Chirurgiczny  

w trakcie tego remontu. To musiałby nam przedstawić pan Prezes.  

 

Pan Lotfi Mansour – uważam, że są to sprawy bardzo istotne, są pacjenci, musi funkcjonować 

Blok Operacyjny. Musimy mieć wiedzę na ten temat. 

 

Pan Dariusz Wochna – rozumiem, ale pan również był na Nadzwyczajnym Zgromadzeniu 

Wspólników, na którym pan Prezes informował, że tak to logistycznie zorganizuje, że remont ten 

nie zakłóci funkcjonowania szpitala i Oddziału Chirurgii. Nie wiem, czy jest potrzeba, żeby właśnie 

na dzisiejsze posiedzenie Zarządu zapraszać pana Prezesa. Jestem za tym, żeby spotkać się z panem 

Prezesem na posiedzeniu Zarządu Powiatu w przyszłym tygodniu. Z tego co wiem to w ciągu tego 

tygodnia te prace nie zostaną rozpoczęte. Jak zaprosimy pana Prezesa na Zarząd za tydzień to i tak 

zdążymy przed rozpoczęciem prac remontowych.  

 

Pan Lotfi Mansour – chodzi mi o to, żebyśmy spotkali się z panem Prezesem jeszcze przed 

rozpoczęciem remontu. Kiedy prace się rozpoczną? Żeby nie było tak, że będziemy mieli 

zastrzeżenia, a wykonawca rozpocznie prace. 

 

Pan Dariusz Wochna – z tego co wiem to prace mają się rozpocząć w połowie lutego. Umowa  

z wykonawcą jest zawarta i to pan Prezes odpowiada za funkcjonowanie szpitala, zaproszenie 

Prezesa na dzisiejsze posiedzenie nic w tym zakresie nie zmieni. Nie jestem przeciwny temu, żeby 

zaprosić pana Prezesa na Zarząd, ale nie dzisiejszy. Pan Prezes musi uzgodnić z wykonawcą jak 

remont ma być prowadzony, żeby nie zakłócić funkcjonowania szpitala, w jakich godzinach, przy 

jakim natężeniu hałasu, żeby nie było to uciążliwe dla pacjentów, musi przekazać plac budowy. 

Myślę, że więcej informacji w tym zakresie pan Prezes przekaże nam w przyszły czwartek, niż 

dzisiaj, gdyż będzie już po uzgodnieniach z wykonawcą. 

 

Pan Lotfi Mansour – drugi wniosek. W grudniu pani Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy  

w Aleksandrowie Kujawskim złożyła wniosek do Zarządu Powiatu dotyczący zatrudnienia 

pracowników. Wniosek ten miał być rozpatrywany na posiedzeniu Zarządu Powiatu 8 stycznia br., 

ale został zdjęty z porządku posiedzenia i przesunięty na kolejne posiedzenie.  

 

Pan Dariusz Wochna – zaproponowałem, żeby rozpatrzyć go później, pod koniec stycznia lub  

na początku lutego, z tego względu, że prowadzę analizę szczegółową regulaminu Powiatowego 

Urzędu Pracy.   
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Pan Lotfi Mansour – wnoszę, żeby rozpatrzyć ten wniosek w dniu dzisiejszym, ponieważ pani 

Dyrektor PUP chodzi o wyrażenie zgody na zatrudnienie pracowników, w celu zapewnienia 

prawidłowego funkcjonowania jednostki. 

 

Pan Dariusz Wochna – spotkałem się z panią Dyrektor PUP i przekazałem czytelną informację, że 

na razie Zarząd Powiatu tym wnioskiem się nie zajmie, a w sukurs za tym, że dopóki nie podejmie 

decyzji nie może być przedłużenia zatrudnienia. Te osoby, których kontynuowanie zatrudnienia 

planowała pani Dyrektor, nie pracują od 1 stycznia br., a czynności, które wykonywały zostały tak 

podzielone pomiędzy pracowników, że nie wpływa to na pracę urzędu. Proponuję nie zajmować się 

tym wnioskiem w dniu dzisiejszym. Planowana jest zmiana regulaminu organizacyjnego 

Powiatowego Urzędu Pracy. Pani Dyrektor PUP przysłała już zmiany do statutu PUP, ale musi on 

być jeszcze uzupełniony i wówczas go przedłożę.  Myślę, że w miesiącu lutym podejmiemy decyzję 

w sprawie zmian w regulaminie organizacyjnym i wówczas do tego wniosku pani Dyrektor PUP 

byśmy wrócili. 

 

Pan Lotfi Mansour – czy zmiana regulaminu organizacyjnego PUP jest na wniosek Dyrektora 

PUP? 

 

Pan Dariusz Wochna – na wniosek Starosty.  

 

Pan Lotfi Mansour – wniosek pani Dyrektor PUP złożyła w grudniu i powinien on zostać 

rozpatrzony przez Zarząd Powiatu albo pozytywnie albo negatywnie. 

 

Pan Dariusz Wochna – w odpowiednim czasie ten wniosek rozpatrzymy. Po przyjęciu przez 

Zarząd nowego regulaminu organizacyjnego PUP rozpatrzymy wniosek pani Dyrektor dot. 

zatrudnienia. Podczas rozmowy z panią Dyrektor PUP zasugerowałem, żeby tak ten regulamin 

organizacyjny opracować, żeby nie było konieczności zatrudniania dodatkowych osób, chyba, że  

z zakresu obowiązków i zakresu zadań urzędu będzie wynikała taka konieczność. Uważam, że 

trzeba pracowników dociążyć.  

 

Pan Lotfi Mansour - chodziło mi tylko o to, czy to, że nie rozpatrzyliśmy tego wniosku nie będzie 

miało wpływu na funkcjonowanie urzędu. 

 

Pan Dariusz Wochna – nie ma wpływu. Urząd funkcjonuje, swoje zadania wykonuje. Nie widzę 

powodu, żeby się spieszyć z rozpatrzeniem tego wniosku. Zakres obowiązków pracowników 

zatrudnionych do grudnia został podzielony pomiędzy innych pracowników i urząd funkcjonuje.  

W stosownym czasie do wniosku pani Dyrektor wrócimy. Taka jest moja propozycja w tym 

zakresie, jeśli kolega członek Zarządu Powiatu się zgodzi. 

Skoro nie ma innych sugestii, to proponuję  przyjąć dzisiejszy porządek posiedzenia bez zmian? 

Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął porządek posiedzenia.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.1. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty  

z wykonania uchwał Rady Powiatu podjętych na II sesji Rady Powiatu. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.1. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

przyjęcia sprawozdania Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu podjętych na II sesji Rady 

Powiatu. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu podjętych na II sesji 

Rady Powiatu i wnieść pod obrady III sesji Rady Powiatu, która planowana jest na 13 lutego 2015r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarządu Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania 

Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu podjętych na II sesji Rady Powiat 

i postanowił wnieść pod obrady III sesji Rady Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty z wykonania uchwał 

Rady Powiatu podjętych na II sesji Rady Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty  

z działalności Zarządu Powiatu za okres między II a III sesją Rady Powiatu. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.2. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

przyjęcia sprawozdania Starosty z działalności Zarządu Powiatu za okres między II a III sesją Rady 

Powiatu. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty z działalności Zarządu Powiatu za okres między II a III 

sesją Rady Powiatu i po uzupełnieniu sprawozdania o decyzje Zarządu Powiatu z dzisiejszego 

posiedzenia wnieść pod obrady III sesji Rady Powiatu. Materiały dla państwa radnych będą 

dostarczone 6 lutego br. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarządu Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania 

Starosty z działalności Zarządu Powiatu za okres między II a III sesją Rady Powiatu 

 i po uzupełnieniu sprawozdania o decyzje Zarządu Powiatu z 4 lutego 2015r. postanowił wnieść 

pod obrady III sesji Rady Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty z działalności Zarządu 

Powiatu za okres między II a III sesją Rady Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.3. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji o stanie 

bezpieczeństwa i  porządku publicznego na terenie Powiatu Aleksandrowskiego za 2014 

rok. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.3. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

przyjęcia informacji o stanie bezpieczeństwa i  porządku publicznego na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego za 2014 rok. 

Zgodnie z art. 10 ust. 1 ustawy z dnia 6 kwietnia 1990r. o Policji, Komendant Powiatowy Policji 

składa roczne sprawozdanie ze swojej działalności, a także informację o stanie porządku  

i bezpieczeństwa publicznego Radzie Powiatu. W związku z powyższym, pan Dariusz Borowiec 

Komendant Powiatowy Policji w Aleksandrowie Kujawskim złożył informację o stanie 

bezpieczeństwa na terenie powiatu za 2014r.  

Czy są pytania, uwagi?  

 

Pan Wojciech Marjański – odbyło się spotkanie z Zastępcą Komendanta Wojewódzkiego Policji, 

który przyjął sprawozdawczość za 2014r. Poinformował, że generalnie nastąpiła poprawa  

w zakresie bezpieczeństwa w naszym powiecie. Były sugestie, żeby poprawić wykrywalność  

w zakresie posiadania narkotyków. Ze statystyk nie wynika, że jest z tym problem, niemniej 

Komendant uważa, że problem jest większy i zasugerował, żeby policjanci w swojej działalności 

zwrócili większą uwagę na to.  

 

Pan Dariusz Wochna - proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie przyjęcia informacji o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego za 2014 rok i wnieść pod obrady III sesji Rady Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarządu Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji  

o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu Aleksandrowskiego  

za 2014 rok i postanowił wnieść pod obrady III sesji Rady Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 27 stycznia 2015r. 

l.dz. 735/2015 oraz projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji o stanie 

bezpieczeństwa i  porządku publicznego na terenie Powiatu Aleksandrowskiego za 2014 rok, 

stanowią załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji o stanie ochrony 

przeciwpożarowej Powiatu Aleksandrowskiego za 2014 rok. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.4. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

przyjęcia informacji o stanie ochrony przeciwpożarowej Powiatu Aleksandrowskiego za 2014 rok. 
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Zgodnie art. 14 ust. 1 ustawy z dnia 24 sierpnia 1991 roku o Państwowej Straży Pożarnej, Rada 

Powiatu przynajmniej raz w roku rozpatruje informację Komendanta Powiatowego Państwowej 

Straży Pożarnej o stanie bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony przeciwpożarowej.  

W związku z powyższym, pan Tomasz Kubik Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej 

w Aleksandrowie Kujawskim złożył informację o stanie ochrony przeciwpożarowej powiatu  

za 2014r. 

Czy są jeszcze pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady Powiatu 

w sprawie przyjęcia informacji o stanie ochrony przeciwpożarowej Powiatu Aleksandrowskiego  

za 2014 rok i wnieść pod obrady III sesji Rady Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarządu Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji  

o stanie ochrony przeciwpożarowej Powiatu Aleksandrowskiego za 2014 rok i postanowił wnieść 

pod obrady III sesji Rady Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Pismo Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Aleksandrowie kujawskim z dnia 

30 stycznia 2015r. znak: PO.0761.1.2015 oraz projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia 

informacji o stanie ochrony przeciwpożarowej Powiatu Aleksandrowskiego za 2014 rok, stanowią 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji Powiatowego Lekarza 

Weterynarii w Aleksandrowie Kujawskim o realizacji zadań Inspekcji Weterynaryjnej oraz 

stanie bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na terenie Powiatu Aleksandrowskiego  

w roku 2014. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.5. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

przyjęcia informacji Powiatowego Lekarza Weterynarii w Aleksandrowie Kujawskim o realizacji 

zadań Inspekcji Weterynaryjnej oraz stanie bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na terenie 

Powiatu Aleksandrowskiego w roku 2014. 

Zgodnie z planem pracy Rady Powiatu na 2015r., Powiatowy Lekarz Weterynarii  

w Aleksandrowie Kujawskim pan Dariusz Hołody przedłożył informację o stanie bezpieczeństwa 

sanitarno weterynaryjnego na terenie powiatu za 2014r. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie przyjęcia informacji Powiatowego Lekarza Weterynarii w Aleksandrowie Kujawskim  

o realizacji zadań Inspekcji Weterynaryjnej oraz stanie bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego 

na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w roku 2014 i wnieść pod obrady III sesji Rady Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarządu Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji 

Powiatowego Lekarza Weterynarii w Aleksandrowie Kujawskim o realizacji zadań Inspekcji 

Weterynaryjnej oraz stanie bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego w roku 2014 i postanowił wnieść pod obrady III sesji Rady Powiatu. 
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Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było.  

 

 

Pismo Powiatowego Lekarza Weterynarii w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 27 stycznia 2015r. 

znak: PIW.0440.1.2015 oraz projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji 

Powiatowego Lekarza Weterynarii w Aleksandrowie Kujawskim o realizacji zadań Inspekcji 

Weterynaryjnej oraz stanie bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego w roku 2014, stanowią załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji o stanie 

bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Aleksandrowskiego za 2014 rok. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.6. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

przyjęcia informacji o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Aleksandrowskiego za 2014 rok. 

Zgodnie art. 12a ust. 3 ustawy z dnia 14 marca 1985r. o Państwowej Inspekcji Sanitarnej, 

Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny przedstawia przynajmniej raz w roku Radzie Powiatu 

informację o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu. W związku z powyższym, pani Ewa 

Jankowska Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Aleksandrowie Kujawskim złożyła 

informację o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu za 2014r. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie przyjęcia informacji o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Aleksandrowskiego  

za 2014 rok i wnieść pod obrady III sesji Rady Powiatu . 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarządu Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji  

o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Aleksandrowskiego za 2014 rok i postanowił wnieść 

pod obrady III sesji Rady Powiatu . 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

30 stycznia 2015r. znak: PIS-072-1/15 oraz projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia 

informacji o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Aleksandrowskiego za 2014 rok, stanowią 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji o stanie bezrobocia 

oraz stosowanych formach przeciwdziałania i łagodzenia jego skutków na lokalnym rynku 

pracy w 2014 roku. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.7. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

przyjęcia informacji o stanie bezrobocia oraz stosowanych formach przeciwdziałania i łagodzenia 

jego skutków na lokalnym rynku pracy w 2014 roku. 
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Zgodnie z planem pracy Rady Powiatu na 2015r., Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy  

w Aleksandrowie Kujawskim pani Klaudia Chudzio złożyła informację o stanie bezrobocia oraz 

stosowanych formach przeciwdziałania bezrobociu oraz łagodzenia jego skutków na lokalnym 

rynku pracy w 2014r. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie przyjęcia informacji o stanie bezrobocia oraz stosowanych formach przeciwdziałania  

i łagodzenia jego skutków na lokalnym rynku pracy w 2014 roku i wnieść pod obrady III sesji Rady 

Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarządu Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji  

o stanie bezrobocia oraz stosowanych formach przeciwdziałania i łagodzenia jego skutków  

na lokalnym rynku pracy w 2014 roku i postanowił wnieść pod obrady III sesji Rady Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 29 stycznia 

2015r. znak: CAZ.DI.08.082.7.2015 oraz projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia 

informacji o stanie bezrobocia oraz stosowanych formach przeciwdziałania i łagodzenia jego 

skutków na lokalnym rynku pracy w 2014 roku, stanowią załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim za 2014 rok oraz 

wykazu potrzeb w zakresie pomocy społecznej w 2015 roku. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.8. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie 

Kujawskim za 2014 rok oraz wykazu potrzeb w zakresie pomocy społecznej w 2015 roku. 

Zgodnie z art. 112 ust. 12 ustawy z dnia 12 marca 2004r. o pomocy społecznej, Kierownik 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie składa Radzie Powiatu coroczne sprawozdanie  

z działalności Centrum oraz przedstawia wykaz potrzeb w zakresie pomocy społecznej.  W związku 

z powyższym, pani Małgorzata Wesner Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Aleksandrowie Kujawskim złożyła sprawozdanie z działalności PCPR za 2014r. i wykaz potrzeb 

na 2015r. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Aleksandrowie Kujawskim za 2014 rok oraz wykazu potrzeb w zakresie pomocy społecznej  

w 2015 roku i wnieść pod obrady III sesji Rady Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Zarządu Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania 

 z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim za 2014 rok 

oraz wykazu potrzeb w zakresie pomocy społecznej w 2015 roku i postanowił wnieść pod obrady  

III sesji Rady Powiatu. 
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Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 

29 stycznia 2015r. znak: PI.033.1.2.2015 oraz projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim 

za 2014 rok oraz wykazu potrzeb w zakresie pomocy społecznej w 2015 roku, stanowią załącznik 

do protokołu. 

 

 

Ad 5.9. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Rozwoju 

Pieczy Zastępczej w Powiecie Aleksandrowskim na lata 2015 – 2017. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.9. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

przyjęcia Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie Aleksandrowskim na lata 

2015 – 2017. 

Zgodnie z ustawą o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej do zadań własnych powiatu 

należy między innymi opracowanie i realizacja 3-letnich powiatowych programów dotyczących 

rozwoju pieczy zastępczej, określających między innymi coroczny limit rodzin zastępczych 

zawodowych. W związku z powyższym, Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie 

Kujawskim opracowało Powiatowy Program Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie 

Aleksandrowskim na lata 2015 – 2017, którego głównym celem jest rozwój pieczy zastępczej  

w powiecie, podniesienie kompetencji opiekuńczo – wychowawczych rodzin zastępczych przez 

zapewnienie poradnictwa specjalistycznego oraz umożliwienie powstania grupy wsparcia 

funkcjonujących rodzin zastępczych w powiecie. Tworzenie nowych rodzin zastępczych wpłynie  

na zmniejszenie liczby dzieci umieszczanych w instytucjonalnych formach pieczy zastępczej. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie 

Aleksandrowskim na lata 2015 – 2017 i wnieść pod obrady III sesji Rady Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarządu Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia Powiatowego 

Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie Aleksandrowskim na lata 2015 – 2017  

i postanowił wnieść pod obrady III sesji Rady Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 

22 stycznia 2015r. znak: PŚ.032.2.1.2015 wraz z projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie 

przyjęcia Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie Aleksandrowskim na lata 

2015 – 2017, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.10. Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę nr II/42/2014 Rady Powiatu  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 29 grudnia 2014r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2015. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.10. Projekt uchwały Rady Powiatu 

zmieniającej uchwałę nr II/42/2014 Rady Powiatu w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 29 grudnia 

2014r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2015. 

Proszę panią Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Pani Dorota Sobierajska – proponuję wystąpić do Rady Powiatu o dokonanie następujących 

zmian w budżecie powiatu na rok 2015: 

Dochody – ogółem zwiększenie o kwotę 386.940 zł, w tym: 

1) Dz. 710 rozdz. 71013 §2919 – zwiększenie o kwotę 19.940 zł. Powyższe środki stanowią zwrot 

nadmiernie pobranej w 2014 r. dotacji związanej z realizacją projektu „Uzupełnienie ewidencji 

gruntów i budynków – dystrybucja zbioru danych o działkach, budynkach i lokalach na terenie 

województwa kujawsko-pomorskiego, jako elementy infrastruktury przestrzennej”.  

Po dokonaniu przez Związek Powiatów Województwa Kujawsko-Pomorskiego rozliczenia 

poniesionych w 2014 r. wydatków, zwrócono do budżetu powiatu niewykorzystane środki 

dotacji.  

2) Dz. 853 rozdz. 85395 – zwiększenie ogółem o kwotę 367.000 zł, w tym §2007 – zwiększenie  

o 311.950 zł, §2009 – zwiększenie o kwotę 55.050 zł. Powyższe środki stanowią dotację celową 

otrzymaną w związku z podpisaniem w dniu 19.01.2015 r. aneksu do umowy partnerskiej na 

rzecz realizacji projektu „Przedsiębiorczość szansą na rozwój regionu kujawsko-pomorskiego”. 

Program realizuje Powiatowy Urząd Pracy.  

Wydatki – ogółem zwiększenie o kwotę 386.940 zł, w tym: 

1) Dz. 853 rozdz. 85395 – o kwotę 367.000 zł, tj. odpowiednio o kwotę otrzymanej dotacji celowej 

na realizację projektu „Przedsiębiorczość szansą na rozwój regionu kujawsko-pomorskiego”.  

W ramach przyznanych środków wsparciem zostanie objętych 20 osób bezrobotnych (szkolenie 

ABC przedsiębiorczości, stypendium szkoleniowe i zwrot kosztów dojazdu na szkolenie) a dla 

16 z nich otrzyma jednorazowe środki na podjęcie działalności gospodarczej. Wypłacone zostaną 

dodatki do wynagrodzeń członkom personelu projektu w PUP za okres 01.01.2015-30.06.2015r. 

2) Dz. 710 rozdz. 71013 – zwiększenie o kwotę 3.575 zł – środki stanowiące dotację przekazaną do 

Związku Powiatów Województwa Kujawsko-Pomorskiego, będącą wkładem własnym powiatu 

na rok 2015 do realizacji projektu „Uzupełnienie ewidencji gruntów i budynków – dystrybucja 

zbioru danych o działkach, budynkach i lokalach na terenie województwa kujawsko-

pomorskiego, jako elementy infrastruktury przestrzennej”. 

3) W celu zabezpieczenia środków na przeprawę promową w wysokości 80.000, proponuję  

przesunięcie środków w budżecie i zwiększenie wydatków o kwotę 16.365 zł, 40.000zł 

przesunięto z gospodarki komunalnej i mieszkaniowej z 50.000zł, które były zabezpieczone na 

sprawę sądową z Miastem Ciechocinek.  Z tych 50.000zł, 40.000zł na przeprawę, a 10.000zł na 

zwiększenie wydatków w zakresie gospodarki mieniem. Pozostałą kwotę przesunięto z planu 

finansowego Zarządu Dróg Powiatowych.. Środki na przeprawę zabezpieczono w formie dotacji 

celowej. 

Po dokonaniu w/w zmian zarówno planowane dochody jak i wydatki wynosić będą 

49.019.003,81zł. 
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Pan Dariusz Wochna – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt 

uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę nr II/42/2014 Rady Powiatu w Aleksandrowie 

Kujawskim z dnia 29 grudnia 2014r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na 

rok 2015 i wnieść pod obrady III sesji Rady Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarządu Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę  

nr II/42/2014 Rady Powiatu w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 29 grudnia 2014r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2015 i postanowił wnieść pod obrady  

III sesji Rady Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę nr II/42/2014 Rady Powiatu  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 29 grudnia 2014r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2015, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.11. Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę nr II/43/2014 Rady Powiatu  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 29 grudnia 2014r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2015 – 2034. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.11. Projekt uchwały Rady Powiatu 

zmieniającej uchwałę nr II/43/2014 Rady Powiatu w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 29 grudnia 

2014r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na 

lata 2015 – 2034. 

Proszę panią Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Pani Dorota Sobierajska – w związku z przedstawieniem projektu uchwały zmieniającej budżet 

powiatu na 2015r. koniecznym jest dokonanie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 

2015 – 2034 dostosowując ją do wielkości wynikającej z dokonanych zmian w budżecie. 

Zwiększono o kwotę 386.940zł wydatki bieżące. Są to środki, które wpłynęły z przeznaczeniem na 

realizację projektu „Przedsiębiorczość szansą na rozwój regionu kujawsko – pomorskiego” oraz 

dotacja przekazana do Związku Powiatów Województwa Kujawsko-Pomorskiego, będąca wkładem 

własnym powiatu na rok 2015 do realizacji projektu „Uzupełnienie ewidencji gruntów i budynków 

– dystrybucja zbioru danych o działkach, budynkach i lokalach na terenie województwa kujawsko-

pomorskiego, jako elementy infrastruktury przestrzennej”. 

W wykazie przedsięwzięć ujęto środki przyznane na rok 2015 w kwocie 367.000zł na realizację 

projektu „Przedsiębiorczość szansą na rozwój regionu kujawsko – pomorskiego”. 

 

Pan Dariusz Wochna – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt 

uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę nr II/43/2014 Rady Powiatu w Aleksandrowie 

Kujawskim z dnia 29 grudnia 2014r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2015 – 2034 i wnieść pod obrady III sesji Rady Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarządu Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę  

nr II/43/2014 Rady Powiatu w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 29 grudnia 2014r. w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2015 – 2034  

i postanowił wnieść pod obrady III sesji Rady Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę nr II/43/2014 Rady Powiatu  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 29 grudnia 2014r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2015 – 2034, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.12. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie do 

realizacji zadań Gminie Miejskiej Nieszawa. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.12. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

wyrażenia zgody na przekazanie do realizacji zadań Gminie Miejskiej Nieszawa. 

Burmistrz Miasta Nieszawa zwrócił się z wnioskiem o przekazanie Gminie Miejskiej Nieszawa 

zadania własnego Powiatu Aleksandrowskiego – przeprawy promowej przez rzekę Wisłę w ciągu 

drogi powiatowej Nr 2049C Nieszawa – Brzeźno. W uzasadnieniu wniosku czytamy, cytuję: 

„Miasto Nieszawa jest właścicielem jednostki promowej „Nieszawa”, która może być 

wykorzystana bezpłatnie do realizacji przeprawy promowej w sezonie żeglugowym 2015. Mając 

powyższe na uwadze wnioskujemy o powierzenie zadania na okres do 3 lat. Jednocześnie 

zwracamy się z prośbą o zabezpieczenie w budżecie powiatu na rok 2015 środków finansowych na 

prowadzenie przeprawy promowej w kwocie 80.000zł. Nasza prośba związana jest z koniecznością 

remontu promu w zakresie wskazanym poniżej: 1. Roboty konieczne: - wymiana oleju 

hydraulicznego wraz z płukaniem i konserwacją układu – 10.000zł, - napełnienie układu chłodzenia 

dedykowanym płynem chłodniczym – 1.100zł, inspekcja, analiza i testy silników hydraulicznych 

napędzających boczne koła – 8.750zł, - ewentualna wymiana silnika hydraulicznego na nowy – 

59.000zł za sztukę. Komentarz: Najprawdopodobniej uszkodzony jest tylko jeden silnik, jednak 

dopiero po inspekcji będzie można stwierdzić, czy będzie konieczność wymiany go na nowy, czy 

uda się go zregenerować, co powinno obniżyć koszty. 2. Roboty wymagalne: - wykonanie i montaż 

nowych konstrukcji klap najazdowych – 69.000zł, - wykonanie i montaż nowych łopat napędowych 

– 44.000zł, - wykonanie i montaż nowych osłon kół napędowych – 39.000zł, - wymiana podłogi 

pokładu: wariant I – deski pokładu górnego – 14.000zł, wariant II – pokład stalowy pod deskami  

i deski pokładu górnego – 59.000zł. W celu uszczegółowienia zasad funkcjonowania przeprawy 

promowej zawarte zostanie stosowne porozumienie.”. 

Członkowie Zarządu wiedzą jak wyglądała współpraca Miasta Nieszawy z Powiatem 

Aleksandrowskim w zakresie przeprawy promowej, przekazania tego zadania. W tym roku ta 

współpraca układa się bardzo dobrze. Chcę poinformować, że jeszcze za bytności poprzedniego 

Burmistrza pana Mariana Tołodzieckiego Gmina Miejska Nieszawa wniosła do sądu pozew 

przeciwko Powiatowi Aleksandrowskiemu o zapłatę kwoty 67.337 zł tytułem zwrotu kosztów 

utrzymania promu oraz organizacji przeprawy promowej przez Wisłę w miejscowości Nieszawa. 
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Odbyłem spotkanie z Burmistrzem Nieszawy panem Przemysławem Jankowskim dwukrotnie  

i żeśmy doszli do porozumienia. Burmistrz Nieszawy wycofał pozew z sądu. Została zawarta 

ugoda. Podczas rozmowy Burmistrz Nieszawy deklarował współpracę i chęć przejęcia przeprawy 

promowej przez miasto na 3 lata. Myślę, że jest to dobry kierunek i proponowałbym, żeby 

przekazać to zadanie miastu do prowadzenia na 3 lata. Jeżeli Rada Powiatu wyrazi na to zgodę  

i przeznaczy środki finansowe w kwocie, o którą pan Burmistrz wnosi tj. 80.000zł to zawrzemy  

z miastem Nieszawa stosowne porozumienie. Myślę, że nie jest to kwota wygórowana. Proponuję 

wnieść do Rady Powiatu o wyrażenie zgody na przekazanie Gminie Miejskiej Nieszawa na okres 

trzech lat zadania powiatu z zakresu utrzymania przeprawy promowej przez Wisłę w Nieszawie  

i zabezpieczenie na ten cel dotacji w wysokości 80.000zł rocznie. Szczegółowe zapisy dotyczące 

m.in. rozliczenia będą zawarte w porozumieniu. 

Otwieram dyskusję. Czy są pytania, uwagi, inne propozycje? 

 

Pan Lotfi Mansour – toczyły się dwie sprawy sądowe z powództwa Gminy Miejskiej Nieszawa 

przeciwko Powiatowi Aleksandrowskiemu. Jedna została wygrana, jeżeli chodzi o stwierdzenie 

nieważności wypowiedzianych porozumień i umów w sprawie przeprawy promowej przez Wisłę  

w miejscowości Nieszawa. Druga sprawa dotyczyła zwrotu kosztów utrzymania promu oraz 

organizacji przeprawy promowej. 

 

Pan Dariusz Wochna – tak i ta druga sprawa została wycofana z sądu przez Burmistrza Nieszawy. 

Została zawarta stosowna ugoda i tej sprawy już w sądzie nie ma.  

 

Pan Lotfi Mansour – kiedy została wycofana? 

 

Pan Dariusz Wochna – w grudniu 2014r. Dostaliśmy z sądu informację, że sprawa jest wycofana. 

Miasto Nieszawa zwróci powiatowi koszty zastępstwa procesowego, które wynoszą 3.600zł 

(2.400zł w I instancji, 1.200zł w II instancji) w sprawie z powództwa Gminy Miasto Nieszawa 

przeciwko Powiatowi Aleksandrowskiemu o stwierdzenie nieważności wypowiedzianych 

porozumień i umów w sprawie przeprawy promowej przez Wisłę w miejscowości Nieszawa. 

Stosowne wezwanie o zapłatę do Burmistrza Nieszawy już zostało wysłane. Miasto boryka się  

z problemami finansowymi i w związku z tym, pan Burmistrz deklaruje, że koszty procesowe 

zwróci powiatowi, ale wystąpi o rozłożenie zapłaty na dwie raty. Jak stosowne pismo wpłynie to 

wówczas przedstawię je na Zarządzie i je rozpatrzymy.  

Czy są jeszcze jakieś pytania? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady Powiatu 

w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie do realizacji zadań Gminie Miejskiej Nieszawa i wnieść 

pod obrady III sesji Rady Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarządu Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody  

na przekazanie do realizacji zadań Gminie Miejskiej Nieszawa i postanowił wnieść pod obrady III 

sesji Rady Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 



15 
 

PROTOKÓŁ NR 9/2015 ZARZĄDU POWIATU W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM 

Pismo Burmistrza Nieszawy z dnia 29 stycznia 2015r. znak: B.03.18.2015 oraz projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie do realizacji zadań Gminie Miejskiej 

Nieszawa, stanowią załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Wojciech Marjański – byłem w stoczni w Toruniu obejrzeć prom po remoncie. Prom zdjęty 

został z doku naprawczego i spuszczony został do basenu z racji tego, że koszt trzymania go na 

pochylni był wysoki. Kwoty remontu, które przedstawił Burmistrz we wniosku są przewidywane. 

Jeżeli chodzi o silnik, to na razie dokonana jest inspekcja i nie sprawdzono go, wymieniony jest 

dżojstik i sterówka promu. Twierdzą, że może być tak, że to sterowanie powodowało te problemy, 

gdy prom zmieniał bieg, płynąc do przodu nagle musiał się zatrzymać i cofać,  te skoki gwałtowne 

powodowały uszkodzenie silnika. Może się okazać, że to nie jest uszkodzenie mechaniczne silnika 

tylko wina sterowania, że nie było tzw. biegu wolnego, który by pozwolił na spokojne przejście  

w stan spoczynku i zmianę kierunku ruchu. Są deklaracje, że kiedy ten prom wróci do Nieszawy to 

na miejscu zorientują się czy są możliwości wymiany obudowy, osłon kół napędowych   

we własnym zakresie, czy będzie trzeba to zlecić. Prom jest dopuszczany do użytkowania przez 

odpowiednie służby i jego żywotność jest dokładnie określona. Jeżeli okaże się, że silnik jest 

uszkodzony to jest możliwość znalezienia zamiennika na terenie kraju. Jest jedna firma, która 

produkuje tego rodzaju silniki, koszt jest bardzo wysoki. Klapy najazdowe są już wymienione. 

Musimy poczekać aż prom zostanie uruchomiony, sprawdzony i dopłynie do Nieszawy to będzie 

wiadomo co jeszcze wymaga naprawy. 

 

Pan Dariusz Wochna – w tym wyjeździe do Torunia brali udział również radni powiatu. 

 

Pan Wojciech Marjański – tak, pani Agata Ceglewska, pan Andrzej Nawrocki i pan Arkadiusz 

Świątkowski. 

 

Pani Dorota Sobierajska – był już wcześniej remontowany prom. 

 

Pan Wojciech Marjański – tak. Pierwszy etap to był generalny remont silnika, a teraz drugi etap 

remont poszycia i wymiana sterówki.  

 

Pan Dariusz Wochna – prom jest własnością Miasta Nieszawy, natomiast zadanie powiatu jest 

utrzymanie przeprawy promowej. W związku z tym, myślę, że idziemy w dobrym kierunku 

współpracy z samorządem nieszawskim w tym zakresie. Jeżeli Rada Powiatu wyrazi zgodę to 

przekażemy to zadanie miastu i w sukurs za tym przekazane zostaną środki w kwocie 

proponowanej 80.000zł, na postawie porozumienia, które Zarząd Powiatu zawrze z Gminą Miejską 

Nieszawa. 

 

 

Ad 5.13. Wniosek do Przewodniczącej Rady Powiatu o wprowadzenie projektów uchwał pod 

obrady III sesji Rady Powiatu. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.13. Wniosek do Przewodniczącej Rady Powiatu 

o wprowadzenie projektów uchwał pod obrady III sesji Rady Powiatu. 
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Proponuję wystąpić z wnioskiem do Przewodniczącej Rady Powiatu o wprowadzenie pod obrady 

III sesji Rady Powiatu projektów uchwał, które są wymienione we wniosku. Przewodnicząca Rady 

Powiatu planuje zwołanie sesji na 13 lutego br. Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił wystąpić z wnioskiem do Przewodniczącej Rady Powiatu  

o wprowadzenie pod obrady III sesji Rady Powiatu następujących projektów uchwał : 

1) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty z wykonania uchwał 

Rady Powiatu podjętych na II sesji, 

2) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty z działalności 

Zarządu Powiatu za okres między II a III sesją Rady Powiatu, 

3) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu 

działania Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Aleksandrowie Kujawskim,   

4) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty Aleksandrowskiego  

z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2014 rok,  

5) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji o stanie bezpieczeństwa  

i  porządku publicznego na terenie Powiatu Aleksandrowskiego za 2014 rok, 

6) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji o stanie ochrony 

przeciwpożarowej Powiatu Aleksandrowskiego za 2014 rok, 

7) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji Powiatowego Lekarza Weterynarii 

w Aleksandrowie Kujawskim o realizacji zadań Inspekcji Weterynaryjnej oraz stanie 

bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w roku 2014, 

8) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji o stanie bezpieczeństwa 

sanitarnego Powiatu Aleksandrowskiego za 2014 rok, 

9) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji o stanie bezrobocia oraz 

stosowanych formach przeciwdziałania i łagodzenia jego skutków na lokalnym rynku pracy  

w 2014 roku, 

10) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim za 2014 rok oraz wykazu potrzeb  

w zakresie pomocy społecznej w 2015 roku, 

11) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy 

Zastępczej w Powiecie Aleksandrowskim na lata 2015 – 2017, 

12) projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę nr II/42/2014 Rady Powiatu  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 29 grudnia 2014r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2015, 

13) projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę nr II/43/2014 Rady Powiatu  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 29 grudnia 2014r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2015 – 2034. 

14) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie do realizacji zadań 

Gminie Miejskiej Nieszawa. 

 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Wniosek do Przewodniczącej Rady Powiatu o wprowadzenie projektów uchwał pod obrady III sesji 

Rady Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.14. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zaopiniowania projektu „Programu 

Ochrony Środowiska dla Gminy Waganiec na lata 2014 – 2017 z perspektywą na lata 2018 

– 2021”.  

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.14. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie zaopiniowania projektu „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Waganiec na lata 

2014 – 2017 z perspektywą na lata 2018 – 2021”.  

Wójt Gminy Waganiec, przesłał zgodnie z ustawą Prawo ochrony środowiska, projekt aktualizacji 

„Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Waganiec na lata 2014 – 2017 z perspektywą na lata 

2018 – 2021” celem zaopiniowania. Naczelnik Wydziału Geodezji, po dokonanej analizie, 

stwierdził, że program ten spełnia ustawowe uwarunkowania opracowania takiego dokumentu. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zaopiniować pozytywnie przedstawiony przez Wójta 

Gminy Waganiec „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Waganiec na lata 2014 – 2017  

z perspektywą na lata 2018 – 2021” i podjąć uchwałę w sprawie zaopiniowania projektu „Programu 

Ochrony Środowiska dla Gminy Waganiec na lata 2014 – 2017 z perspektywą na lata 2018 – 

2021”.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaopiniował pozytywnie przedstawiony przez Wójta Gminy Waganiec „Programu 

Ochrony Środowiska dla Gminy Waganiec na lata 2014 – 2017 z perspektywą na lata 2018 – 

2021” i podjął uchwałę w sprawie zaopiniowania projektu „Programu Ochrony Środowiska dla 

Gminy Waganiec na lata 2014 – 2017 z perspektywą na lata 2018 – 2021”.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 28 stycznia 2015r. 

znak: GN.Gś.601.1.2015 wraz z pismem Wójta Gminy Waganiec z dnia 9 stycznia 2015r. znak: 

RŚ.602.1.6.2014 i projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zaopiniowania projektu 

„Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Waganiec na lata 2014 – 2017 z perspektywą na lata 

2018 – 2021”, stanowią załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.15. Pismo mieszkańca Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie funkcjonowania 

przeprawy promowej w Nieszawie – zajęcie stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.15. Pismo mieszkańca Powiatu 

Aleksandrowskiego w sprawie funkcjonowania przeprawy promowej w Nieszawie. 

Samorządowe Kolegium Odwoławcze w Bydgoszczy przekazało zgodnie z właściwością 

Zarządowi Powiatu pismo mieszkańca Nieszawy w sprawie dotyczącej przeprawy promowej  

w Nieszawie. Korespondencja trwała dość długo między panem F.E. i Przewodniczącym Rady 

Powiatu, poruszane były te same kwestie co w przedłożonym państwu obecnie piśmie. Zdaniem 

pana F.E. powiat nie wywiązał się należycie z zadania własnego jakim jest utrzymanie przeprawy 

promowej.  W konkluzji pisma zawarte jest pytanie: „Gdzie mam dochodzić roszczeń, za straty 



18 
 

PROTOKÓŁ NR 9/2015 ZARZĄDU POWIATU W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM 

jakie poniosłem w wyniku zaniechania właściwej realizacji zadania własnego w 2014r., w zakresie 

przeprawy promowej w Nieszawie?”.  

Skonsultowałem się z Radcą prawnym. Radca prawny przygotowała projekt odpowiedzi na pismo 

pana F.E., cytuję: „Odpowiadając na Pana pismo z 19 stycznia 2015r. w sprawie przeprawy 

promowej w Nieszawie skierowane do Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Bydgoszczy  

i przekazane następnie przy piśmie z 26 stycznia 2015r., SKO-431/6/15 Zarządowi Powiatu  

w Aleksandrowie Kujawskim, informuje się i wyjaśnia, co następuje: 1) Bezspornym jest, iż 

utrzymanie przeprawy promowej na Wiśle w Nieszawie jako elementu drogi powiatowej nr 2049 C 

Nieszawa – Brzeźno należy do zadań Powiatu Aleksandrowskiego, które to zadanie ex lege zostało 

mu powierzone z dniem 01 stycznia 1999r. postanowieniami przepisów wprowadzających reformę 

administracyjną kraju w 1998r. Zgodnie z przepisem art. 4 ust. 1 pkt 6 ustawy z dnia 5 czerwca 

1998r. o samorządzie powiatowym [...] powiat wykonuje określone ustawami zadania publiczne  

o charakterze ponadgminnym, między innymi w zakresie dróg publicznych, zaś art. 19 ust. 2 pkt 3 

ustawy z dnia 21 marca 1985r. o drogach publicznych  [...] stanowi, iż zarządcą drogi powiatowej 

jest zarząd powiatu. Trzeba zauważyć, iż przeprawa promowa na Wiśle w Nieszawie ma charakter 

sezonowy (funkcjonuje w okresie letnim) i ma znaczenie rekreacyjne oraz stanowi atrakcję 

turystyczną. 2) Powiat Aleksandrowski nie jest zobowiązany do samodzielnego prowadzenia 

nałożonych na niego zadań. Może on między innymi zawierać porozumienia w sprawie 

powierzenia prowadzenia zadań publicznych z jednostkami lokalnego samorządu terytorialnego, a 

także z województwem, na którego obszarze znajduje się terytorium powiatu (vide: art. 5 ust. 2-4 

ustawy z dnia 5 czerwca 1998r. o samorządzie powiatowym [...]); porozumienia te podlegają 

ogłoszeniu w wojewódzkim dzienniku urzędowym. 3) Powiat Aleksandrowski nie jest właścicielem 

ani posiadaczem promu, stąd też, kierując się wyżej przedstawionymi przesłankami, zawiera  

z Gminą Miejską Nieszawa (właścicielem promu) porozumienia w sprawie powierzenia 

prowadzenia przedmiotowej przeprawy promowej przez Wisłę w Nieszawie. 4) Opłaty za 

korzystanie z promu ustalane są przez Radę Powiatu w Aleksandrowie Kujawskim prawem 

przewidzianą formą, to jest stosowną uchwałą. Opłaty te nie mogą przewyższać stawek 

maksymalnych określonych w ustawie o drogach publicznych. 5) Potencjalnych roszczeń, 

wyartykułowanych w treści Pana pisma (zwrot poniesionych nieuzasadnionych kosztów) można 

dochodzić na drodze postępowania sądowego.”. 

Proponuję zaakceptować treść odpowiedzi na przedmiotowe pismo. Jeżeli pan F.E. uważa, że 

poniósł straty to może ich dochodzić na drodze postępowania sądowego.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Z posiedzenia Zarządu na dwie minuty wyszedł pan Lotfi Mansuro 10:38 – 10-40. 

 

 

Zarząd Powiatu, rozpatrzył pismo mieszkańca Powiatu Aleksandrowskiego, przekazane przez 

Samorządowe Kolegium Odwoławcze w Bydgoszczy według właściwości, w sprawie 

funkcjonowania przeprawy promowej w Nieszawie i zaakceptował treść odpowiedzi  

na przedmiotowe pismo. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Bydgoszczy z dnia 26 stycznia 2015r. znak: 

SKO-431/6/15 wraz z załączonym pismem mieszkańca Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie 

funkcjonowania przeprawy promowej w Nieszawie oraz projektem odpowiedzi na przedmiotowe 

pismo, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.16. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania Komisji Konkursowych  

w celu opiniowania złożonych ofert na wykonanie zadań publicznych związanych  

z realizacją zadań Powiatu Aleksandrowskiego w 2015 roku przez organizacje 

pozarządowe oraz inne podmioty prowadzące działalność pożytku publicznego. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.16. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie powołania Komisji Konkursowych w celu opiniowania złożonych ofert na wykonanie 

zadań publicznych związanych z realizacją zadań Powiatu Aleksandrowskiego w 2015 roku przez 

organizacje pozarządowe oraz inne podmioty prowadzące działalność pożytku publicznego. 

Zgodnie z ustawą o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie organ administracji 

publicznej ogłaszający konkurs ofert powołuje komisję konkursową w celu zaopiniowania 

złożonych ofert. Oferty w konkursach ogłoszonych przez Zarząd Powiatu będą składane do dnia  

10 lutego 2015r. W skład komisji wchodzą osoby wskazane przez organizacje pozarządowe lub 

podmioty wymienione w ustawie. Zarząd na posiedzeniu w dniu 8 stycznia br. podjął decyzję  

o ogłoszeniu naboru do składu komisji konkursowych.  

 

Pan Wojciech Marjański - w terminie wskazanym w ogłoszeniu tj. do dnia 26 stycznia nie 

wpłynęło żadne zgłoszenie. W związku z tym, zgodnie z ustawą komisja konkursowa może działać 

bez udziału tych osób.  

 

Pan Dariusz Wochna – w związku z powyższym, wnoszę o powołanie do składu tych komisji jako 

przewodniczącego pana Wojciecha Marjańskiego Wicestarostę  oraz dwóch członków – 

pracowników Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu tj. panią Lidię Kulpę i panią Agatę 

Haberską. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie powołania Komisji 

Konkursowych w celu opiniowania złożonych ofert na wykonanie zadań publicznych związanych  

z realizacją zadań Powiatu Aleksandrowskiego w 2015 roku przez organizacje pozarządowe oraz 

inne podmioty prowadzące działalność pożytku publicznego, w składzie: Wojciech Marjański – 

przewodniczący komisji, Lidia Kulpa – członek komisji, Agata Haberska – członek komisji. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarządu Powiatu, podjął uchwałę w sprawie powołania Komisji Konkursowych w celu opiniowania 

złożonych ofert na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań Powiatu 

Aleksandrowskiego w 2015 roku przez organizacje pozarządowe oraz inne podmioty prowadzące 

działalność pożytku publicznego, w składzie: Wojciech Marjański – przewodniczący komisji, Lidia 

Kulpa – członek komisji, Agata Haberska – członek komisji. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 30 stycznia 2015r. znak: 

PS.524.1.2015 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowych w celu opiniowania złożonych ofert na wykonanie zadań publicznych związanych  

z realizacją zadań Powiatu Aleksandrowskiego w 2015 roku przez organizacje pozarządowe oraz 

inne podmioty prowadzące działalność pożytku publicznego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.17. Porozumienie z Gminą Miasto Włocławek na przeprowadzenie badań 

diagnostycznych przez Poradnię Psychologiczno – pedagogiczną we Włocławku dzieci 

niewidomych, słabo widzących, niesłyszących, słabo słyszących i dzieci z autyzmem  

z terenu Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.17. Porozumienie z Gminą Miasto Włocławek 

na przeprowadzenie badań diagnostycznych przez Poradnię Psychologiczno – pedagogiczną  

we Włocławku dzieci niewidomych, słabo widzących, niesłyszących, słabo słyszących i dzieci  

z autyzmem z terenu Powiatu Aleksandrowskiego. 

Na posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 11 grudnia 2014r. została wybrana oferta złożona przez 

Poradnię Psychologiczno – Pedagogiczną we Włocławku. Tego rodzaju badań nie ma możliwości 

przeprowadzić w naszej poradni. Proponuję zawrzeć porozumienie z Gminą Miasto Włocławek  

na przeprowadzenie badań diagnostycznych przez Poradnię Psychologiczno – Pedagogiczną  

we Włocławku dzieci niewidomych, słabo widzących, niesłyszących, słabo słyszących i dzieci  

z autyzmem z terenu Powiatu Aleksandrowskiego, za kwotę 265zł od jednego badania i wydanego 

orzeczenia. Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarządu Powiatu, postanowił zawrzeć porozumienie z Gminą Miasto Włocławek  

na przeprowadzenie badań diagnostycznych przez Poradnię Psychologiczno – Pedagogiczną  

we Włocławku dzieci niewidomych, słabo widzących, niesłyszących, słabo słyszących i dzieci  

z autyzmem z terenu Powiatu Aleksandrowskiego, za kwotę 265zł od jednego badania  

i wydanego orzeczenia. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 2 lutego 2015r. znak: 

Pe.4354.6.2015 wraz z porozumieniem z Gminą Miasto Włocławek na przeprowadzenie badań 

diagnostycznych przez Poradnię Psychologiczno – pedagogiczną we Włocławku dzieci 

niewidomych, słabo widzących, niesłyszących, słabo słyszących i dzieci z autyzmem z terenu 

Powiatu Aleksandrowskiego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 
 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do spraw różnych.  
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Proszę pana Wicestarostę o przedstawienie informacji o dokonanych zmianach w specyfikacji 

istotnych warunków zamówienia w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego  

na „Budowę Centrum Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim”. 

 

Pan Wojciech Marjański - informuję, że działając na podstawie art. 38 ust. 4  ustawy z dnia                                               

29 stycznia 2004 roku – Prawo zamówień publicznych dokonano  zmiany   treści   specyfikacji 

istotnych warunków zamówienia. Zapis, który został umieszczony w specyfikacji ograniczał jeżeli 

chodzi o możliwość przystąpienia do postępowania.  W rozdziale V był określony warunek, że 

wykonawca powinien wykazać,  że w okresie ostatnich pięciu lat przed upływem terminu składania 

ofert, a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy - w tym okresie, zgodnie z zasadami 

sztuki budowlanej wykonał i prawidłowo ukończył co najmniej jedną  robotę  budowlaną  

polegającą na budowie lub  remoncie i adaptacji  obiektu użyteczności publicznej, o wartości – co 

najmniej 500.000,00 złotych  brutto. Przy budowie szklarni ten warunek nie jest konieczny. 

Warunek ten został zmieniony i otrzymał brzmienie: „Warunek ten zostanie spełniony, jeżeli 

wykonawca wykaże,  że w okresie ostatnich pięciu lat przed upływem terminu składania ofert, a 

jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy - w tym okresie, zgodnie z zasadami sztuki 

budowlanej wykonał   i prawidłowo ukończył co najmniej jedno zadanie   polegającą na budowie, 

przebudowie  lub  rozbudowie  budynku, o wartości – co najmniej  500.000,00 złotych  brutto”.  

W sukurs za tym idą zmiany w rozdziale VI. 

Pozostałe zapisy specyfikacji istotnych warunków zamówienia pozostają bez zmian. 

 

Pan Dariusz Wochna – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję przyjąć informację 

Kierownika Biura ds. Rozwoju Powiatu dotyczącą dokonanych zmian w treści specyfikacji 

istotnych warunków zamówienia w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego na 

„Budowę Centrum Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim” i je 

zaakceptować. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął informację Kierownika Biura ds. Rozwoju Powiatu dotyczącą dokonanych 

zmian w treści specyfikacji istotnych warunków zamówienia w postępowaniu o udzielenie 

zamówienia publicznego na „Budowę Centrum Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1  

w Aleksandrowie Kujawskim” i je zaakceptował. 

 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Informację Kierownika Biura ds. Rozwoju Powiatu z dnia 2 lutego 2015r. znak: Rz.272.1.2015 

dotycząca dokonanych zmian w treści specyfikacji istotnych warunków zamówienia  

w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego na „Budowę Centrum Dydaktycznego przy 

Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim”, stanowi załącznik do protokołu. 
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Pan Lotfi Mansour – dotarły do mnie informacje dot. roszczeń za postój na parkingu pojazdów 

odholowanych na parking. Czy pan Starosta zna temat? 

 

Pan Dariusz Wochna – tak, znamy temat.  

 

Pan Lotfi Mansour – ta sprawa była już rozpatrywana w zeszłym roku.  

 

Pan Dariusz Wochna – o tej sprawie dowiedziałem się po moim wyborze na Starostę, na początku 

grudnia. Kwestia ta dotyczy roku 2011. Szkoda, że nie była wyjaśniona w 2011r. Natomiast co do 

roszczeń tej pani nie jestem przekonany, czy te roszczenia pod naszym adresem są właściwe. 

Argumentacja prawna jest różna. Tym bardziej, że ta pani nie wystąpiła z żadnym pismem,  

z żądaniem zwrotu tych pieniędzy, stosownie to uzasadniając. Z tego co wiem to przedstawiła 

fakturę. To nie jest żadna podstawa. Nawet dzisiaj z panem Wicestarostą to analizowaliśmy.  

Pani Mecenas  przedłożyła stosowną opinię prawną, z której jasno nie wynika czy należy tej pani 

zapłacić. Musimy się nad tym jeszcze zastanowić. Nie wykluczam, żeby wystąpić na drogę 

postępowania sądowego, bo ja nie jestem do końca przekonany czy te pieniądze należy przekazać, 

bo tu nie chodzi o aktualną sytuację tylko o sytuację sprzed 2010r. Musimy to przeanalizować 

wspólnie i wspólnie podjąć decyzję. Niemniej, ta pani nie wystąpiła z żadnym wezwaniem do 

zapłaty.  

 

Pan Lotfi Mnasour – opinię Radcy prawnego w tym zakresie mamy. 

 

Pan Wojciech Marjański – tak.  

 

Pan Dariusz Wochna – panie Wicestarosto proszę syntetycznie przedstawić tę opinię. Musimy się 

nad tą sprawą zastanowić. Nie jest to proste.  

 

Pan Wojciech Marjański – w tej opinii pojawiają się zapisy, że wobec tych pojazdów, których  

6-miesięczny termin od dnia ich usunięcia upłynął w okresie od dnia wejścia w życie orzeczenia 

Trybunału Konstytucyjnego z dnia 3 czerwca 2008r. (to jest 11 czerwca 2009r.) do dnia wejścia  

w życie nowelizacji (to jest 4 września 2010r.), koszty ich przechowywania ponosi Skarb Państwa, 

a nie powiat. Roszczenia tej pani są sprzed wejścia w życie nowelizacji. Taka jest ocena pani 

Mecenas. Chodzi tu o kwotę 200tys.zł.  

 

Pani Dorota Sobierajska – ta pani miała umowę, z której wynikało, że to ona sama będzie 

dochodzić odpłatności. Czyli to było w jej interesie żądanie odpłatności. 

 

Pan Wojciech Marjański – tak, wówczas to nie było naszym zadaniem.  

 

Pani Dorota Sobierajska – płacimy ok. 100tys.zł rocznie.  

 

Pan Dariusz Wochna – trzeba przeanalizować wszystkie argumenty za i przeciw. Nie spieszyłbym 

się z zapłaceniem tych pieniędzy, żeby ktoś nam nie zarzucił, że płacimy jak nie mamy jasnej, 

czytelnej wykładni.  

 

Pan Wojciech Marjański – jeśli faktycznie powstaje takie zobowiązanie to musimy mieć 

świadomość tego, że nie ma zabezpieczonych środków w budżecie powiatu na ten cel. 
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Pan Dariusz Wochna – może dojść do rozstrzygnięcia tej kwestii dopiero na drodze postępowania 

sądowego.  Nie wiem czy w poprzedniej kadencji Zarząd Powiatu zajmował się tą sprawą. 

 

Pani Dorota Sobierajska – ta pani była na rozmowie z panią Starostą w tej sprawie. 

 

Pan Wojciech Marjański – faktura jest proforma, nie wzywa nas do zapłaty. 

 

Pani Dorota Sobierajska – jeżeli są wątpliwości prawne to niech to sąd rozstrzygnie. 

 

Pan Dariusz Wochna – też tak uważam.  

 

Pani Dorota Sobierajska – okres dochodzenia roszczeń z jakichkolwiek umów jest 3-letni.  

 

Pan Lotfi Mansour – najważniejsza jest opinia prawna. 

 

Pani Dorota Sobierajska – tym tematem zainteresował się Związek Powiatów Polskich, kwestią 

finansowania tego zadania.  

 

Pan Wojciech Marjański – tak jak wcześniej mówiłem, koszty przechowywania pojazdów ponosi 

Skarb Państwa, a nie powiat,  niemniej art. 13 znowelizowanej ustawy nie wskazuje podmiotu, 

organu, który w imieniu Skarbu Państwa obowiązany byłby do ponoszenia kosztów 

przechowywania pojazdów. Nie ma doprecyzowania, stąd ta rozbieżność. 

 

Pan Dariusz Wochna – nie jest to jednoznaczne, jeszcze to przeanalizujemy, niemniej na dzisiaj 

uważam, że skoro są wątpliwości prawne to sprawę powinien rozstrzygnąć sąd. 

Kolejna sprawa, którą chciałem poruszyć dotyczy „Budowy Centrum Dydaktycznego przy Zespole 

Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim”. Powiat Rypiński zrezygnował z tego przedsięwzięcia, 

pozostaje więc niewykorzystana kwota 700tys.zł. Czynimy starania, żeby spotkać się z panem 

Marszałkiem Województwa Kujawsko – Pomorskiego i wnioskować, żeby zwiększył 

dofinansowanie na realizację naszego przedsięwzięcia. Niezależnie, proponuję wystąpić do 

Marszałka Województwa Kujawsko – Pomorskiego z pismem oficjalnym o zwiększenie 

dofinansowania do realizacji zadania „Budowa Centrum Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1  

w Aleksandrowie Kujawskim”. W piśmie przedstawilibyśmy całą sytuację, kłopoty jakie mamy  

z tym przedsięwzięciem. Dofinansowanie jakie mamy dostać wynosi 700tys.zł. Będziemy 

wnioskować o zwiększenie dofinansowania chociaż o 300 - 350tys.zł.  

Jak panowie uważają? Czy najpierw rozmawiać z panem Marszałkiem a później wysłać pismo, czy 

odwrotnie? 

 

Pan Wojciech Marjański – odbyłem spotkanie z panem Marszałkiem i poinformował mnie, że nie 

ma takiej możliwości zwiększenia dofinansowania. Niemniej, uważam, że należy wysłać wniosek 

pisemny, wówczas pan Marszałek będzie musiał na piśmie się do niego ustosunkować. Podczas 

rozmowy uzyskałem jedynie informację, że Zarząd Województwa ma takie założenie, że pozostałe 

środki wykorzystane będą w innych osiach. Założenia co do tworzenia tych ośrodków był słuszne, 

centra dydaktyczne miały powstać w różnych miejscach naszego województwa i miały mieć różny 

zakres, miały kształcić młodzież z całego województwa. W związku z tym, Marszałem 

Województwa powinien być zainteresowany, żeby te centra powstały.  
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Trzy przetargi, które się do tej pory odbyły były przez Zarząd Powiatu unieważniane, w związku  

z tym, że cena najkorzystniejszej oferty przewyższa kwotę, którą zamawiający zamierza 

przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia, a zamawiający nie zwiększył tej kwoty do ceny 

najkorzystniejszej oferty. Ogłosiliśmy trzeci przetarg, zobaczymy na jakie kwoty tym razem 

zostaną złożone oferty.  

 

Pan Dariusz Wochna – jeżeli oferty będą na tyle korzystne, że będzie możliwość wykonania tego 

zadania, to jestem za tym, żeby to przedsięwzięcie zrealizować. To może się jednak wiązać  

z podjęciem decyzji o przeznaczeniu na tę inwestycję dodatkowych środków finansowych. Nie 

ulega to wątpliwości.  

Pierwotnie kosztorysy inwestorskie i dokumentacja projektowa opiewała na kwotę ponad 2mln.zł. 

Nie wiem jak decyzje były podejmowane, ale przy zabezpieczeniu na to zadanie 900tys.zł przetargi 

były ogłaszane, mimo opinii fachowców, że nie jest to możliwe do zrealizowania za takie środki 

finansowe. Trzy przetargi były unieważnione. Teraz ogłoszony został przetarg trzeci. 

 

Pan Lotfi Mansour – trzeba wystosować pismo do pana Marszałka. 

 

Pan Dariusz Wochna – wnioskuję, żeby wystąpić do Marszałka Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego o zwiększenie dofinansowania do realizacji zadania „Budowa Centrum 

Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił wystąpić do Marszałka Województwa Kujawsko – Pomorskiego  

o zwiększenie dofinansowania do realizacji zadania „Budowa Centrum Dydaktycznego przy 

Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

 

Pan Dariusz Wochna – informuję, że Zarząd Województwa Kujawsko – Pomorskiego podjął 

uchwałę przyznającą dofinansowanie 5 projektom w wysokości 12.197.498,71zł. Wysokość 

środków przewidzianych do alokacji na dzień ogłoszenia konkursu to 41.779.000zł. Nasze projekty 

otrzymały pozytywną ocenę formalną i merytoryczną, ale nie otrzymały dofinansowania z powodu 

wyczerpania środków i umieszczone zostały na liście rezerwowej. Na konkurs w ramach działania 

2.3. zostały złożone wnioski o dofinansowanie termomodernizacji kompleksu budynków Zespołu 

Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawski – II etap i termomodernizacji budynków Powiatowego 

szpitala w Aleksandrowie Kujawski Spółka z o.o. Jeżeli będą wolne środki to jeszcze raz wnioski, 

które są na liście rezerwowej będą rozpatrywane. Podejmujemy działania, żeby te środki dla  

ZS Nr 2 i dla Powiatowego Szpitala na termomodernizację pozyskać, w sensie dofinansowania tych 

zadań.  

Kolejna informacja, 3 lutego odbyło się spotkanie zespołu ds. opracowania strategii Obszaru 

Rozwoju Społeczno – Gospodarczego Powiatu Aleksandrowskiego, w skład którego wchodzą 

przedstawiciele samorządu terytorialnego z terenu powiatu. Prowadzącą była pani Maria 

Wykrzykowska – Murawska. Na to spotkanie przybyli przedstawiciele miast i gmin z terenu 

powiatu i kierownicy powiatowych jednostek organizacyjnych. 
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Ad. 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków Zarządu.  

Nie widzę.  

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Pan Dariusz Wochna – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję za udział  

w posiedzeniu. 

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 11:02. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


